
Minnesanteckningar från Normlösarådet 2008-11-03 
 
Närvarande:  
Helena Blackert ordförande  Sofie Landelius  Snäckan 
Anna Andersson skolledning  Åsa Lind  Klass F-1-2 
Annika Fjällström Skolans representant Helena Ejerblom  Klass 3-4-5 
Maria Jarander  Pärlan  Karin Gunnarsdotter Klass 3-4-5 
Melanie Lind  Snäckan 
  
§ 1  Val av sekreterare 
 Melanie Lind valdes till sekreterare 
 
§ 2  Val av justerare 
 Annika Fjällström valdes till justerare 
 
§ 3  Förra minnesanteckningarna 

• Gungornas staket vid skolan tas ner p.g.a. säkerhetsskäl. Ev kommer ett nytt staket 
upp senare, men då på längre avstånd från gungorna. 

• Önskemål om sandlådan till skolbarnen jobbar Anna vidare på. 
• Problematiken om avloppslukten i förskolan tas upp vid senare möte. 
• Helena Ejerblom har informerat sig om reflexvästar till de skolbarn som åker skol- 

buss. Anna Andersson kontaktar Vadstena buss för att se om de ev vill sponsra detta. 
•  

§ 4  Föräldrapunkt 
• Sofie Landelius tar upp problematiken som finns i klass F-1-2.  Se även 

skolledningens punkt.  
• Melanie Lind tar upp önskemålet om förskolans luciafest. Vid förskolans 

personalmöte diskuterades att luciafirandet kanske inte görs i år, eftersom Luciadagen 
är på en lördag. Föräldrarnas önskemål är dock att festen ska hållas. Anna ska ta upp 
det vid nästa personalmöte och föra fram föräldrarnas önskemål. Förslag från 
föräldrarna är att firandet kan minskas något och /eller att några föräldrar kan hjälpa 
till. 

•  Skolans luciafirande diskuteras också. Barnen i år 3-4 ansvarar för detta tillsammans 
med Jennica Berzelius. Jennica pratar även med Siv Rystadius (kantor), kanske 
skolans luciatåg kan medverka vid ett ev ljuståg i Normlösa kyrka? Ansvaret för det 
traditionsenliga ljuståget i Normlösa kyrka ligger dock inte på skolan. 

• Skolans slöjd, musik och idrottsundervisningen tas upp, eftersom föräldrarna undrar 
om alla undervisande lärare har behörighet. Eleverna i år 3-5 har behöriga slöjdlärare. 
Då det gäller musik och idrott har skolan ingen lärare som enbart är utbildad i idrott 
resp musik. Att undervisa i idrott resp musik är dock delar av såväl 
lärares/förskollärares och fritidspedagogers utbildning.  

• Sofie Landelius tar upp no/so undervisningen, med utgångspunkt från år F-1-2. No 
undervisningen under höstterminen utgår från NTA-lådorna. So-undervisningen har 
inte under denna termin bestått av teman som sträckt sig över längre perioder utan 
istället bestått av kortare inslag, t ex hösten, döden, fornnordiska gudar etc. 

            Då vi arbetar åldersblandat får inte alltid eleverna i år 1 del av ett visst stoff, eleverna   
 i år 2 ett visst stoff etc. 
 Det är pedagogernas ansvar att barnen då de lämnar år5 och Normlösa skola har ”rätt” 
 saker med i bagaget. 



§ 5  Elevråd 
Den 5. november 2006 åker Normlösa och Vetaskolans elevråd till Mjölby. På 
dagordningen står bl a gruppövningar för att lära känna varandra bättre och för att 
våga ta fram saker som handlar exempelvis om demokrati. Elevråd träffar dessutom 
skolchefen.  

 
§ 6  FÖSA 

Maria Jarander var på FÖSA mötet den 13. oktober 2008 som flera olika 
diskussionspunkter upptogs. Mer finns att läsa i protokollet av detta möte. (FÖSA 
protokollet kan man hitta på Mjölby kommuns hemsida) 

 
§ 7  Personalens punkt 
 Då det varit lov precis innan Normlösarådet har barnen/personalen denna gång inte  
  skrivit ner vad som händer i de olika grupperna. 
 
§ 8  Skolledningens punkt 

Klass F-1-2 står just nu mycket i fokus. Bosse Asplund, elevstödsenheten Mjölby, 
deltog vid föräldramötet i september och diskuterade problematiken. Elevstödsenheten 
stöttar personalen i arbetet med såväl hela gruppen som enskilda elever, då klassens 
problematik finns i båda nivåerna. Åtgärder görs t ex genom att jobba med struktur 
och tydlighet. 
From v46 (och återstående tid av höstterminen) finns ytterligare en resurs i gruppen. 
Han heter Mikael Andersson och arbetar 50%. 
Berörda föräldrar får kontinuerligt information. 

 
§ 9  Bygdelaget 

Det finns pengar att söka för utveckling av landsbygden. Mer information ges den 13. 
november 2008 av Christer Hedberg ( i församlingshemmet Normlösa) Maria Jarander 
går dit som representant för Normlösarådet. 

 
§ 10  Övriga frågor 
            Nästa Normlösaråd är 9. februari 2009 klockan 18.30. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
----------------------------------------  ---------------------------------------- 
Melanie Lind    Annica Fjällström 
Sekreterare    Justerare 


